
Zápis 
 

z 19. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  26. 9. 2006 
 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 13 (následně 14 - přišla prof. Macková) 
 
Hosté:  prof. Růžička, prof. Moravcová, prof. Labík, Ing. Kopřiva, Ing. Cerhová, doc. 
Bernauer 
 
Úvodem předseda senátu předložil program ke schválení. Prof. Růžička požadoval za bod 2. 
vložit jednání o statutu, jak bylo dohodnuto na minulém jednání. Senát následovně program 
schválil: 
 
Program 
l.  Informace Ing. Cerhové o „Kachekranu“ 
2 Aktualizace dlouhodobého záměru pro rok 2007  
3. Statut 
4. Ustanovení o poplatcích spojených se studiem na Vysoké škole chemicko-technologické v 
Praze  
5. Přijímání ke studiu a přijímací řízení na Vysoké škole chemicko-technologické v Praze 
6. Stravování studentů VŠCHT 
7. Podmínky přijímání ke studiu,  přijímacího řízení a studia cizinců studujících na Vysoké 
škole chemicko-technologické v Praze a jejích fakultách 
8. Pravidla hospodaření Vysoké školy chemicko-technologické v Praze 
9. Informace o čerpání rozpočtu 
10. Různé 
 
Ad 1. Ing. Cerhová informovala o uspořádání „Kachekranu“, koncertě Pražských 
filharmoniků dne 24. 11. 2006, vydání sborníku Letní školy a nových propagačních materiálů 
v angličtině. 
 
Ad 2. Doc. Gedeon informoval o projednání DZ ve výboru pro Vědu a výzkum a doporučil ke 
schválení. Schváleno (13-0-0) 
 
Ad 3. Prof. Růžička seznámil členy AS se změnami ve statutu, které vznikly zapracováním 
připomínek z minulého jednání. Předseda vědecko-výzkumného výboru pro referoval o 
projednání statutu ve výboru a doporučil ke schválení. Schváleno (13-0-0) 
 
Ad 4. Pedagogický výbor vnitřní předpis projednal a připomínkoval a doporučuje ke 
schválení. Schváleno (14 -0-0) 
 
Ad 5. Schváleno bez připomínek (14-0-0) 
 
Ad 6. Ing. Loužecký zrekapituloval dotace studentských obědů a přístup menzy ČVUT. Doc. 
Bernauer, prof. Růžička a ing. Kopřiva informovali o schůzce ze dne 6. 9. 2006 s představiteli 
ČVUT a o dohodě na shodné ceny obědů pro studenty VŠCHT a ČVUT. Podrobnosti 
dohodnou oba kvestoři. 
 



Ad 7.  Při projednávání tohoto vnitřního předpisu Prof. Moravcová informovala o vydávání 
všech formulářů dvojjazyčně a o vyučování předmětů v angličtině. Schváleno (14-0-0) 
 
Ad 8. Předseda hospodářského výboru RNDr. Sajdl informoval o projednání ve výboru a 
doporučení ke schválení. 
V rámci diskuze bylo projednáváno: 
- rozpočet nesmí být deficitní (i ze zákona) 
- nedočerpané prostředky lze převádět mezi jednotlivými  fondy 
- kvestor informoval, že vyjmenování jednotlivých fondů vychází ze zákona  
- byl požadován lepší přístup řešitelů k datům o čerpání jednotlivých projektů 
- informace on-line přes iFIS 
 
Schváleno (14-0-0) 
 
Ad 9. Pan rektor předložil bilanci rozpočtu s tím, že jde pouze o čerpání za 8 měsíců a 
náklady odpovídají příslušné části rozpočtu. Odpovídající je celoškolská spotřeba provozních 
prostředků a předpokládá se řádné vyčerpání bez neočekávaných úspor. Doporučuje senátu, 
aby projednání čerpání rozpočtu a možnost použití případných úspor odložil na zasedání v  
říjnu (po uzávěrce devátého měsíce). Dále informoval o uspořádání výjezdního zasedání 
vedení školy (včetně zástupců AS (9. a 10. listopadu 2006), kde bude mj. řešena metodika 
tvorby rozpočtu na rok 2007. 
 
Ad 10. V tomto bodě bylo zmíněno, že stipendia studentů – doktorandů jsou na 12 měsíců vč. 
příspěvku na ubytování, ostatní studenti mají stipendia na 10 měsíců. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                           Za správnost: M. Březina 

 
 


